
Протокол №2 
засідання методичної ради КІПФК від 17 грудня 2024 року 

 
Присутні: 

1. Мороз О.В. 
2. Кушляк О.Б. 
3. Заник В.В. 
4. Левицька Н.Г. 
5. Соник Л.І. 
6. Біль Д.С. 
7. Красна В.С. 
8. Захарук О.В. 
9. Пацай І.Б. 
10. Василюк У.Б. 
11. Андріяшко О.І. 
12. Федоранчак У.Я. 
13. Янкевич Н.В. 
14. Захарук П.В. 

 
Порядок денний 

 
1. Про залучення стейкхолдерів до освітнього процесу  

 (Голови ЦК) 
2. Про підсумки підвищення кваліфікації педагогічних працівників у 2024 році. 

Планування підвищення кваліфікації на 2025 рік. 
 (Кушляк О.Б.) 

3. Стан підготовки Відомостей самооцінювання освітньо-професійних програм 
спеціальностей 015 Професійна освіта (Будівництво та зварювання, 
Транспорт) 014 Середня освіта (Трудове навчання та технології) 
                                                                                                (Голови робочих груп) 

4. Підготовка анотацій вибіркових дисциплін спеціальності 015. Професійна 
освіта (за спеціалізаціями)  

(Василюк У.Б.) 
5. Особливості проведення конкурсу «Педагогічний Оскар». 

 (Кушляк О.Б.) 
 

6. Поточні питання 
 
 



І Слухали: 
Голову циклової комісії будівельних дисциплін Олесю Захарук, яка 

висловила своє бачення залучення стейкхолдерів до освітнього процесу. 
Зокрема, запропонувала залучати стейкхолдерів через організацію стажувань, 
виробничих практик, проведення майстер-класів, тренінгів, гостьових лекцій 
від фахівців галузі. 

Виступила: 
Голова ЦК виробничих технологій Біль Д.С., яка запропонувала 

запрошувати успішних випускників для мотиваційних зустрічей та 
наставництва; залучати випускників як менторів або партнерів у навчальні 
проєкти  

 
ІІ. Слухали: 

Завідувача методичним кабінетом Кушляк О.Б. про підсумки 
підвищення кваліфікації педагогічних працівників у 2024 році та планування 
підвищення кваліфікації на 2025 рік. Доповідач зазначила, що у 2024-ому році, 
дотримуючись плану підвищення кваліфікації, всі педагогічні працівники 
коледжу пройшли курси ПК та отримали відповідні сертифікати. Також 
Олександра Кушляк представила проєкт плану підвищення кваліфікації 
педагогічних працівників на 2025 рік. 

 
ІІІ. Слухали: 

Голів робочих груп по розробці ОПП  (О. Захарук, В. Шевчук, Д. Біль) 
про стан підготовки Відомостей самооцінювання освітньо-професійних 
програм спеціальностей 015 Професійна освіта (Будівництво та зварювання, 
Транспорт) та 014 Середня освіта (Трудове навчання та технології). 

 
ІV. Слухали:  

Василюк У.Б., завідувача відділенням професійної та технологічної 
освіти, про підготовку анотацій вибіркових дисциплін спеціальності 015. 
Професійна освіта (за спеціалізаціями) та 014 Середня освіта (Трудове 
навчання та технології). 

 
V. Слухали: 

Кушляк О.Б. про особливості проведення конкурсу «Педагогічний 
Оскар». Зокрема, доповідач ознайомила присутніх з Положенням про 
«Педагогічний Оскар 2025», умовами участі та термінами подачі матеріалів. 

 
 



VІ. Слухали: 
Кушляк О.Б., яка проаналізувала результати онлайн-анкетування 

студентів-першокурсників щодо їх адаптації до навчального закладу, звернула 
увагу на труднощі, з якими вони стикаються.   

 
Ухвалили: 
1. Залучати стейкхолдерів до участі в освітньому процесі  через 

проведення практик, стажувань, гостьових лекцій, конференцій, 
майстер-класів, тренінгів…; активізувати взаємодію з випускниками 
коледжу; розширити співпрацю з громадськими організаціями для 
реалізації волонтерських та освітніх ініціатив. 

2. Схвалити та рекомендувати на затвердження педагогічній раді 
коледжу проєкт плану підвищення кваліфікації педагогічних 
працівників на 2025 рік,; 

3. Схвалити та рекомендувати на затвердження директору коледжу 
Відомості самооцінювання ОПП спеціальностей 015 Професійна 
освіта («Будівництво та зварювання», «Транспорт») та 014 Середня 
освіта (Трудове навчання та технології). 

4. Анотації вибіркових дисциплін розмістити на сайті коледжу в 
рубриці Студентам- Вибіркові дисципліни. Ознайомлення здобувачів 
освіти з порядком вільного вибору дисциплін здійснювати згідно з 
Положенням про вибіркові дисципліни. 

5. Інформацію про результати онлайн-анкетування студентів-
першокурсників щодо їх адаптації до навчального закладу взяти до 
уваги та розмістити на сайті коледжу. 

 
 
 
Голова методичної ради _________________Оксана МОРОЗ 
 
 
Секретар методичної ради _________________Олександра КУШЛЯК 
 


